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Protokół Nr 34/21 z dnia 24 listopada  2021 roku 

  

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta Grajewo tj.: Komisji Budżetu, 

Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Komisji Spraw Społecznych, odbytego w dniu 

24 listopada 2021 roku. Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta 

Grajewo. Strażacka 6A. 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji 

Budżetu Rady Miasta Grajewo.    

Godz. rozpoczęcia – 9.00 

Godz. zakończenia – 11.55 

Stan liczbowy członków Komisji – 18 radnych 

Obecnych – 17 radnych 

W posiedzeniu udział wzięli Radni/Członkowie trzech stałych Komisji w składzie:  

1.Pan Babul Tomasz 

2. Pani Chrzanowska Aneta Ewa 

3.Pan Ciechanowicz Andrzej 

4.Pani Jagielska Henryka 

5.Pani Nietupska Elżbieta 

6.Pan Niewiarowski Andrzej 

7.Pan Obrycki Paweł 

8.Pani Opara Anna 



 

9.Pan Paszkowski Piotr 

10.Pan Purwin Daniel 

11. Pan Purzeczko Krzysztof   

12.Pan Siejda Tomasz 

13.Pani Siwik- Karwowska Agnieszka 

14.Pan Skawski Arkadiusz Zbigniew 

15.Pani Stefańska Monika 

16.Pan Wielgat Mariusz 

17. Pan Zalewski Paweł Filip 

Nieobecna: Julia Klaudia Ksepko-Kurkowska  

/Lista obecności stanowi Zał. Nr 1 do prot./. 

Goście:  / Wg listy obecności stanowiącej Zał. Nr 2 do prot./   

Ad 1. 

/-Otwarcie posiedzenia/. 

Przewodniczący trzech stałych komisji:  

1/ Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Komisji Budżetu RM 

2/  Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM 

3/  Daniel Purwin–  Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej  RM 

 spośród siebie wyłonili przewodniczącego obrad: 

Pana Andrzeja Niewiarowskiego – Przewodniczącego Komisji Budżetu RM  



 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

Dokonał otwarcia posiedzenia połączonych Komisji Rady Miasta, witając wszystkie 

przybyłe osoby. Stwierdził, że na stan 18 radnych/członków trzech Komisji, 

aktualnie  w posiedzeniu bierze udział 17 radnych (na podstawie listy obecności), co 

stanowi o prawomocności obrad ( kworum).  

Ad 2. 

/- Przedstawienie porządku obrad połączonych Komisji/. 

/ Zawiadomienie zawierające porządek obrad stanowi Zał. Nr 3 do prot./ 

Zawiadomienie członkowie Komisji otrzymali wraz  z materiałami na posiedzenie 

Komisji  - w wersji elektronicznej (tablety). 

Pan Daniel Purwin– Przewodniczący Obrad 

Poprzez odczytanie przedstawił proponowany porządek obrad połączonych Komisji 

Rady Miasta:  

Proponowany porządek obrad:  

1.Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji. 

3.Informacja o zmianach w budżecie miasta wywołanych zarządzeniami Burmistrza. 

4. Informacja na temat realizacji inwestycji drogowych za 10 miesięcy 2021 r.  

5. Informacja o wynikach sprzedaży nieruchomości gruntowych planowanych do 

zbycia w 2021 r. 

6. Informacja na temat stanu przygotowania miasta do akcji zimowej 2021/2022. 



 

7. Informacja na temat realizacji zadań wynikających z Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii, w tym informacja z działalności Grajewskiego Klubu „Zdrowie                         

i Trzeźwość” w 2021 r. 

8. Informacja na temat realizacji zadań wynikających z Miejskiego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w latach 2020-2021. 

9. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta;  

b) zasad przyznawania diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnych 

Miasta Grajewo;  

c) przyjęcia rocznego Programu współpracy miasta Grajewo z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy                             

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 r.; 

d) określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji w spółkach 

prawa handlowego przez Burmistrza Miasta Grajewo; 

e) ustalenia wysokości stawki procentowej i warunków udzielania bonifikaty od 

wniesienia opłaty jednorazowej z tytułu przekształcenia prawa użytkowania 

wieczystego gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności;  

f) zmieniająca uchwałę w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości 

przedsiębiorców realizujących nowe inwestycje na terenie miasta Grajewo                         

w ramach pomocy de minimis;  

g) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2021 r.;  



 

h) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2021-2036. 

10. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.  

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie posiedzenia  

Następnie zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek lub propozycję do 

zaproponowanego porządku obrad? Wobec braku zgłoszeń poinformował, że 

porządek obrad będzie realizowany  zgodnie z podaną Państwu Radnym treścią.  

Ad 3.  

Informacja o zmianach w budżecie miasta wywołanych zarządzeniami 

Burmistrza. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zal. Nr 4 do prot./ 

wnioskodawca: Komisja Budżetu RM / Plan pracy komisji na 2021 r./ 

referują: Skarbnik Miasta, Grzegorz Kurzątkowski 

Przewodniczący Obrad, Andrzej Niewiarowski - otworzył realizację punkt 

pn.:”Informacja o zmianach w budżecie miasta wywołanych 

zarządzeniami Burmistrza.” 

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie 

porządku obrad? Jako pierwszy do zabrania głosu zgłosił się Radny Krzysztof 

Purzeczko. 



 

Radny, Krzysztof Purzeczko: zapytał Skarbnika Miasta o brak w jednej z pozycji 

tabeli analizowanej informacji, kwoty w zmianach dot. planu dochodów i wydatków. 

Skarbnik, Grzegorz Kurzątkowski: udzielił Radnemu szczegółowych wyjaśnień   

w oparciu o obowiązujące przepisy prawa.  

Przewodniczący Obrad, Andrzej Niewiarowski: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania informacji                                    

o zmianach w budżecie miasta wywołanych zarządzeniami Burmistrza. 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały informację                        

o zmianach w budżecie miasta wywołanych zarządzeniami Burmistrza. 

 / głosowanie:   14 -głosów-za,  0-przeciw,  3-wstrz. się. / 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

  Ad 4.  

 Informacja na temat realizacji inwestycji drogowych za 10 miesięcy  

2021 r.  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zal. Nr 5 do prot./ 

wnioskodawca: Komisja Gospodarki Komunalnej RM / Plan pracy komisji na 2021 r./ 



 

referują: Kierownik Referatu Inwestycji UM, Dariusz Doliwa 

Przewodniczący Obrad, Andrzej Niewiarowski - otworzył realizację punkt pn.:                        

” Informacja na temat realizacji inwestycji drogowych za 10 miesięcy 

2021 r.”  

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie 

porządku obrad? Jako pierwszy do zabrania głosu zgłosił się Radny Arkadiusz 

Zbigniew Skawski.  

Radny/ Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Arkadiusz Zbigniew Skawski:  zwrócił 

uwagę, że w mieście zostały wykonane 3 aktywne przejścia dla pieszych za kwotę 

ponad 105 tys. zł. Następnie zapytał dlaczego budowa 3 kolejnych przejść zakłada 

ich  realizację za ponad 200 tys. zł. 

Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski: wyjaśnił, że są to środki zewnętrzne i takie 

wielkości zostały skierowane na to zadanie. Dodał, że ogłoszony przetarg został 

rozstrzygnięty  i podpisana została umowa z wykonawcą.  

Radny/ Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Arkadiusz Zbigniew Skawski: ad vocem 

wyraził opinię, że stan techniczny wielu ulic, w szczególności ul. Konstytucji 3-go 

Maja jest bardzo zły i wymaga generalnego remontu i że jest to ważniejsze od 

budowy aktywnych przejść dla pieszych.  

Burmistrz, Dariusz Latarowski: powiedział, że o podjęciu decyzji o budowie przejść               

w tych lokalizacjach zdecydowała szczegółowa analiza potrzeb pod kątem 

bezpieczeństwa pieszych. Podkreślił, że aktywne przejścia dla pieszych posiadają 



 

wiele korzyści względem przejść klasycznych. W pierwszej kolejności należy 

wymienić, że zapewniają one większe bezpieczeństwo pieszych oraz kierowców, co 

jest nadrzędnym celem ich stosowania.  

Radny/ Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Arkadiusz Zbigniew Skawski: zwrócił 

uwagę, że niektóre z tych nowoczesnych przejść już nie działa. 

Burmistrz, Dariusz Latarowski:odpowiedział, że wina leży po stronie użytkowników, 

którzy nie szanują dobra  publicznego.  

Radny, Andrzej Ciechanowicz: zapytał Burmistrza czy i kiedy będzie wyeliminowany 

ruch pojazdów ciężarowych w ciągu ulicy 9-go Pułku Strzelców Konnych? 

Burmistrz, Dariusz Latarowski:odpowiedział, że temat jest realizowany we 

współpracy Zastępcy Burmistrza z Naczelnikiem Wydz. Gospodarki Komunalnej 

Urzędu Miasta Grajewo. 

Zastępca Burmistrza, Maciej Paweł Bednarko: w uzupełnieniu wypowiedzi 

Burmistrza poinformował, że odbył w tej sprawie rozmowę z Komendantem Policji, 

który obiecał podjęcie działań w tym temacie.  

Burmistrz, Dariusz Latarowski: powiedział, że ze względu na priorytetowy charakter 

tej sprawy poleca Zastępcy Burmistrza i Naczelnikowi WGK UM prowadzenie 

dalszych działań mających na celu ochronę tej ulicy przed niszczycielskim działaniem 

sprzętu ciężkiego.  

Radny, Andrzej Ciechanowicz: wyjaśnił, iż poruszając ten temat kierował się                                 

troską o zachowanie stanu  technicznego tej drogi.   



 

Burmistrz, Dariusz Latarowski: poinformował Radnych, iż zobowiązuje Naczelnika 

WGK UM do opracowania koncepcji wyeliminowania lub ograniczenia ruchu ciężkich 

pojazdów na wybranych oraz wskazanych przez Radnych ulicach z dopuszczeniem 

ruchu lokalnego w celu realizacji potrzeb mieszkańców. Dodał, że przygotowaną 

koncepcję przedłoży Radnym.   

Przewodniczący Obrad, Andrzej Niewiarowski: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji zebrał jej najistotniejsze wątki, a następnie zarządził 

głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. informacji. 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały informację                       

na temat realizacji inwestycji drogowych za 10 miesięcy  

2021 r. 

 / głosowanie:   17 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się. / 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

  Ad 5.  

Informacja o wynikach sprzedaży nieruchomości gruntowych 

planowanych do zbycia w 2021 r. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zal. Nr 6 do prot./ 



 

wnioskodawca: Komisja Budżetu RM / Plan pracy komisji na 2021 r./ 

referują: p.o. Naczelnika WGK UM, Iwona Poniatowska 

Przewodniczący Obrad, Andrzej Niewiarowski: otworzył realizację punkt pn.:                        

”Informacja o wynikach sprzedaży nieruchomości gruntowych 

planowanych do zbycia w 2021 r.” 

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie 

porządku obrad? Jako pierwszy do zabrania głosu zgłosił się Radny Krzysztof 

Purzeczko.  

Radny, Krzysztof Purzeczko: zapytał, czy w związku z brakiem chętnych na zakup 

działki w kształcie litry „L” położonej przy ul. Przemysłowej  miasto posiada pomysł 

co do jej dalszych losów? 

Burmistrz, Dariusz Latarowski: potwierdził status tej działki i poinformował, że                     

w związku z utratą ważności istniejącego operatu szacunkowego będzie sporządzony 

kolejny operat skoro jest taka potrzeba. Będąc przy głosie poinformował Radnych o 

planie urządzenia działki stanowiącej własność miasta, położonej przy ul. Kopernika 

na wysokości budowanego marketu Lidl. Poinformował, że miasto urządzi tam skwer 

wypoczynkowy.  

Przewodniczący Obrad, Andrzej Niewiarowski: zapytał Burmistrza czy możliwe jest 

obciążenie kosztami sporządzenia dokumentacji, np. operatu szacunkowego,  

osoby/osób zainteresowanych nabyciem działki, w sytuacji kiedy miasto 

doprowadziło do ogłoszenia przetargu na zbycie nieruchomości, a potencjalny 



 

nabywca nie przystąpił do licytacji? 

Burmistrz, Dariusz Latarowski: ad vocem odpowiedział, że takiej możliwości nie 

przewidują przepisy ustawy o gospodarce nieruchomościami.  

Radny, Andrzej Ciechanowicz: zapytał, czy wymienione w informacji działki do 

sprzedaży zostaną wystawione do przetargu jeszcze w tym roku, czy w roku 2022? 

p.o. Naczelnika WNP UM, Iwona Poniatowska: odpowiedziała, że przetarg zostanie 

przeprowadzony jeszcze w tym roku.  

Przewodniczący Obrad, Andrzej Niewiarowski: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji zebrał jej najistotniejsze wątki, a następnie zarządził 

głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. informacji. 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały informację                       

o wynikach sprzedaży nieruchomości gruntowych planowanych do zbycia 

w 2021 r. 

 / głosowanie:   14 -głosów-za,  0-przeciw,  1-wstrz. się. / 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.   

  Ad 6.  

Informacja na temat stanu przygotowania miasta do akcji zimowej 

2021/2022. 



 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zal. Nr 7 do prot./ 

wnioskodawca:  Komisja Gospodarki Komunalnej RM / Plan pracy komisji na 2021 r./ 

referują: Naczelnik WGK UM, Ewa Zyskowska-Banach; Prezes Sp. PUK, Mirosław 

Mielczarek 

Przewodniczący Obrad, Andrzej Niewiarowski - otworzył realizację punkt 

pn.:”Informacja na temat stanu przygotowania miasta do akcji zimowej 

2021/2022.”                        

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie 

porządku obrad? Jako pierwszy do zabrania głosu zgłosił się Radny Arkadiusz 

Zbigniew Skawski.  

Radny/Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Arkadiusz Zbigniew Skawski: 

zawnioskował, by do umowy na zimowe i letnie utrzymanie czystości i porządku                 

w mieście Grajewo wpisać oddane w ostatnim czasie do użytku ulice bądź ich części, 

np. 9-go Pułku Strzelców Konnych, Ekologiczną, Wiktorowo, Elektryczną, Konstytucji 

3-go Maja. 

Zastępca Burmistrza, Maciej Paweł Bednarko: odpowiedział, że tereny zostały już 

włączone do specyfikacji przetargowej.  

Radny/Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Paweł Obrycki: 

powiedział, że część ulic położonych w rejonie „starego” Lidla i sklepu Alkohole 



 

Świata  pomija się przy sprzątaniu, pytanie dlaczego? 

Prezes PUK Sp. z o.o., Mirosław Mielczarek: odpowiedział Radnemu Obryckiemu, iż 

wie o który teren chodzi i że jest to teren prywatny. Dodał, że na właścicielu 

nieruchomości ciąży obowiązek oczyszczania ze śniegu i lodu oraz usuwania błota                     

i innych zanieczyszczeń z chodników położonych wzdłuż nieruchomości.  

Radny/Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Paweł Obrycki: 

kontynuując wątek stwierdził, iż poinformowano go, że jest to teren miasta. 

Zastępca Burmistrza, Maciej Paweł Bednarko: zobowiązał się do wyjaśnienia tej 

sprawy.  

Radny, Paweł Filip Zalewski: zapytał Prezesa Spółki PUK, ile kosztuje sprzątanie 

terenów prywatnych położonych w ciągu ulic miejskich? 

Prezes PUK Sp. z o.o., Mirosław Mielczarek: ad vocem odpowiedział, że podstawą 

jest zawarcie z PUK umowy na świadczenie takiej usługi i podał przykład takiej 

umowy pomiędzy Spółką i Liceum Ogólnokształcącym w Grajewie  dot. terenu przy 

ul. Mickiewicza. Podał, że jest to kwota brutto ok. 400 zł miesięcznie. 

Radna, Agnieszka Siwik-Karwowska: zaproponowała, by Spółka PUK przedstawiła 

mieszkańcom Grajewa ofertę dot. sprzątania terenów prywatnych.  

Radny/ Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Arkadiusz Zbigniew Skawski: zapytał                  

o efekty pracy kontrolera zatrudnionego w Urzędzie Miasta w Wydz. Gospodarki 

Komunalnej? 

Burmistrz, Dariusz Latarowski: odpowiedział, że efekty są widoczne i część 



 

mieszkańców w wyniku tych kontroli zawiera umowy na wywóz nieczystości 

ciekłych.  

Naczelnik WGK, Ewa Zyskowska-Banach: pokrótce omówiła zakres działań 

kontrolera. 

Radna/ Zastepca Przewodniczącego Komisji Budżetu, Anna Opara: zwróciła się                           

z wnioskiem o poprawę nawierzchni parkingu nieutwardzonego położonego przy 

cmentarzu komunalnym wzdłuż ulicy Pułaskiego. 

Zastępca Burmistrza, Maciej Paweł Bednarko: odpowiedział, że zostanie to 

wykonane w ramach równania na terenie miasta dróg gruntowych.  

Przewodniczący Obrad, Andrzej Niewiarowski: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji zebrał jej najistotniejsze wątki, a następnie zarządził 

głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. informacji. 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały informację                      

na temat stanu przygotowania miasta do akcji zimowej 2021/2022. 

 / głosowanie:   15 -głosów-za,  0-przeciw,  1-wstrz. się. / 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

  Ad 7.  

Informacja na temat realizacji zadań wynikających z Miejskiego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 



 

Przeciwdziałania Narkomanii, w tym informacja z działalności 

Grajewskiego Klubu „Zdrowie  i Trzeźwość” w 2021 r. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zal. Nr 8 do prot./ 

wnioskodawca: Komisja Spraw Społecznych RM / Plan pracy komisji na 2021 r./ 

referują: Naczelnik WO UM, Emila Piwko  

Przewodniczący Obrad, Andrzej Niewiarowski: otworzył realizację punktu 

pn.:”Informacja na temat realizacji zadań wynikających z Miejskiego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii, w tym informacja z działalności 

Grajewskiego Klubu „Zdrowie  i Trzeźwość” w 2021 r.” 

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie 

porządku obrad? Jako pierwszy do zabrania głosu zgłosił się Radny Arkadiusz 

Zbigniew Skawski. 

Radny/Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Arkadiusz Zbigniew Skawski: zapytał 

Burmistrza, czy ten podtrzymuje podany już wcześniej zamiar likwidacji działającego 

w strukturach MOPS Klubu „Zdrowie i Trzeźwość”? 

Burmistrz, Dariusz Latarowski: odpowiedział, że nie jest to zadnie obowiązkowe 

gminy. Dodał, że żadne decyzje nie zostały podjęte a cała sprawa ma podłoże 

finansowe w związku z tym poprosił Skarbnika o przedstawienie bardziej 



 

szczegółowych danych. 

Skarbnik Miasta, Grzegorz Kurzątkowski: poinformował, że utrzymywanie przez 

miasto Grajewo tej jednostki jest ewenementem w skali województwa,  dochody 

uzyskiwane z koncesji na sprzedaż napojów alkoholowych w wys. 500 tys. zł rocznie 

nie pokrywają ponoszonych przez Klub wydatków. Dodał, że z budżetu miasta 

dokładana jest kwota 150 tys. zł rocznie.  

Kierownik Klubu „ Zdrowie i Trzeźwość” Waldemar Wieczorek: poinformował 

Radnych, że frekwencja w Klubie w czasie pandemii uległa  istotnemu zmniejszeniu, 

co nie oznacza jednak braku zapotrzebowania na terapię oferowaną uzależnionym                      

w ramach działalności  Klubu. Stwierdził, że z oferty Klubu korzystają również osoby 

spoza m. Grajewo, a dokładnie z innych gmin powiatu grajewskiego. Zasugerował, 

że ta profilaktyczna działalność mogłaby być prowadzona na terenie grajewskiego 

szpitala w ramach działalności Poradni Odwykowej i tu potrzebne byłoby 

porozumienie z NFZ w Białymstoku.  

Radny, Krzysztof Purzeczko: wyraził pogląd, iż każda gmina której mieszkaniec 

uczęszcza na zajęcia terapeutyczne oferowane przez Klub powinna partycypować                                      

w kosztach jego utrzymania.  

Burmistrz, Dariusz Latarowski: stwierdził, że możliwe jest współfinansowanie przez 

inne gminy, tyle że wójtowie ignorują ten problem. 

Radna, Agnieszka Siwik-Karwowska: kontynuując podniesiony wątek zapytała                             

o procentowy udział osób spoza miasta Grajewo. 



 

Kierownik Klubu „ Zdrowie i Trzeźwość” Waldemar Wieczorek: odpowiedział, że 

osoby te stanowią około 10%.  

Radny, Paweł Filip Zalewski: zapytał, czy  lockdown spowodował wzrost liczby osób 

uzależnionych? 

Kierownik Klubu „ Zdrowie i Trzeźwość” Waldemar Wieczorek: potwierdził. 

Przewodniczący Obrad, Andrzej Niewiarowski: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji zebrał jej najistotniejsze wątki, a następnie zarządził 

głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. informacji.  

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały informację                     

na temat realizacji zadań wynikających z Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii, w tym informacja z działalności 

Grajewskiego Klubu „Zdrowie  i Trzeźwość” w 2021 r. 

 / głosowanie:   15 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się. / 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

  Ad 8.  

Informacja na temat realizacji zadań wynikających z Miejskiego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w latach 2020-2021. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  



 

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zal. Nr 9 do prot./ 

wnioskodawca: Komisja Spraw Społecznych RM / Plan pracy komisji na 2021 r./ 

referują: Naczelnik WO UM, Emila Piwko  

Przewodniczący Obrad, Andrzej Niewiarowski: otworzył realizację punktu 

pn.:”Informacja na temat realizacji zadań wynikających z Miejskiego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w latach 2020-2021.” 

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie 

porządku obrad? W związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie.  

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały informację                    

na temat realizacji zadań wynikających z Miejskiego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w latach 2020-2021. 

 / głosowanie:   17 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się. / 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

Ad 9. 

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

Poinformował, że aktualnie Komisje będą procedowały projekty uchwał. Dodał, że 



 

zadaniem Komisji jako wewnętrznego organu rady jest ich zaopiniowanie - zgodnie                             

z trybem regulaminowym. 

a)zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Burmistrzowi Miasta;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 10 do prot./ 

inicjatywa uchwałodawcza: Grupa Radnych 

referują: Radni; Sekretarz Miasta, Ryszard Wolwark 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad: otworzył realizację punkt dot. 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Burmistrzowi Miasta. 

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie 

porządku obrad? Jako pierwszy do zabrania głosu zgłosił się Radny Andrzej 

Ciechanowicz.  

Radny, Andrzej Ciechanowicz: stwierdził, że pod wnioskiem o podwyżkę 

wynagrodzenia dla Burmistrza podpisało się 10 radnych, ale w jego przekonaniu                

w załączonym uzasadnieniu zabrakło uzasadnienia dla maksymalnej możliwej  

podwyżki. Dodał, że wnioskodawcy powinni to uzupełnić.  

Radna/ Zastępca Przewodniczącej Komisji Spraw Społecznych, Henryka Jagielska: 

jako jedna z wnioskodawców, przypomniała zebranym, że w 2018 roku decyzją 



 

rządu wynagrodzenie samorządowców-włodarzy zostało obniżone o 20%. Ponadto,                     

w jej ocenie działania podejmowane i realizowane przez Burmistrza oraz osiągane 

sukcesy stanowią wystarczające uzasadnienie dla podwyżki w maksymalnej 

wysokości.  

Sekretarz Miasta, Ryszard Wolwark: przedstawił Radnym, wszystkie przepisy prawa-

ustawowe i wynikające z rozporządzenia stanowiące podstawę dla proponowanej 

podwyżki. Dodał również, że Burmistrz w odróżnieniu od innych pracowników nie 

otrzymuje nagród uznaniowych oraz potwierdził, że przez okres  3 lat otrzymywał on 

obniżone wynagrodzenie. W tym czasie minimalne wynagrodzenie wzrosło 

kilkakrotnie, a inflacja występuje praktycznie rokrocznie.  

Radny, Andrzej Ciechanowicz: ad vocem odpowiedział, że argumentacja Sekretarza 

nie przekonuje go do maksymalnej 60% podwyżki w stosunku do otrzymywanego 

wynagrodzenia, tym bardziej, że urzędnicy krajowego szczebla centralnego 

otrzymali podwyżkę na poziomie 30%. Zwrócił również uwagę, że Sekretarz nie był 

jednym z wnioskodawców więc jego stanowisko nie może mieć wpływu na decyzję.  

Przewodniczący Obrad, Andrzej Niewiarowski: jako jeden z wnioskodawców zwrócił 

uwagę, że w jego ocenie w stosunku do skali obowiązków i wykonywanych zadań 

oraz zakresu odpowiedzialności dotychczas otrzymywane wynagrodzenie było 

zupełnie nieadekwatne.  

Radna, Agnieszka Siwik-Karwowska: powiedziała, że mimo tego, że nie podpisała 

wniosku, to jednak argumenty wnioskodawców przekonują ją do głosowania za 

proponowaną podwyżką.   



 

Radny, Paweł Filip Zalewski:powiedział, że podwyżka dla Burmistrza jest potrzebna, 

bo faktycznie zarabia zbyt mało, jednak ma wątpliwość co do jej wysokości, tym 

bardziej, że mieszkańcy ponoszą skutki wysokiej inflacji i ogólnie gmina „zaciska 

pasa”. 

Radny/Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Arkadiusz Zbigniew Skawski: zapytał, 

dlaczego podwyżka wynagrodzenia Burmistrzowi będzie obowiązać z datą wsteczną 

tj. od 1 sierpnia 2021 roku, a podwyżkę diet Radnym proponuje się od 1 stycznia 

2022 roku.  

Sekretarz Miasta, Ryszard Wolwark: odpowiedział, że nie ma pewnej podstawy  

prawnej by Radni mogli otrzymać podwyżkę przed datą wejścia w życie przepisów 

ustawy.  

Przewodnicząca Rady Miasta, Halina Muryjas-Rząsa: jako jedna z wnioskodawców 

również przedstawiła argumenty za proponowaną podwyżką, podkreślając ogromną 

odpowiedzialność ponoszoną przez Burmistrza, istniejące ryzyka w wydatkowaniu 

środków publicznych, ale przede wszystkim osiągane sukcesy w działaniach 

inwestycyjnych, rewaloryzacyjnych, itp. 

Radny/Wiceprzewodniczący Rady, Wiesław Janusz Dembiński: poparł wniosek                       

o podwyżkę, stwierdzając jednocześnie, że żaden z dotychczasowym burmistrzów 

nie zrobił tyle dobrego dla Grajewa co obecny.  

Radny, Krzysztof Purzeczko: stwierdził, że jest za podwyżką, tylko nie                                

w maksymalnej wysokości. 



 

Przewodniczący Obrad, Andrzej Niewiarowski: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji zebrał jej najistotniejsze wątki, a następnie zarządził 

głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. projektu uchwały.     

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta- bez poprawek. 

 / głosowanie:   11 -głosów-za,  2-przeciw,  3-wstrz. się, 1 osoba nie brała 

udziału w głosowaniu/. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

b) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad przyznawania diet 

oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnych Miasta Grajewo;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 11 do prot./ 

inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski 

referują:Sekretarz Miasta, Ryszard Wolwark 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punkt dot. zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  

zasad przyznawania diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 

radnych Miasta Grajewo. 



 

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie 

porządku obrad? Jako pierwszy do zabrania głosu zgłosił się Radny Arkadiusz 

Zbigniew Skawski. 

Radny/Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Arkadiusz Zbigniew Skawski: wniósł 

uwagi do niektórych zapisów projektu uchwały dot. w szczególności wynagrodzenia 

członków Społecznej Komisji Mieszkaniowej. Zwrócił się o informację, czy 

członkowie tej komisji otrzymują dodatek w wysokości 100 zł za każde posiedzenie 

tej komisji na podstawie listy obecności czy też wg innych zasad? 

Sekretarz Miasta, Ryszard Wolwark: odpowiedział, że członkowie tej komisji 

otrzymują zryczałtowany dodatek w terminie wypłaty diet należnych radnym bez 

względu na to, czy dane posiedzenie komisji miało miejsce w danym miesiącu czy 

też nie. Temat obudował szerokim kontekstem merytorycznym.  

Radny/Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Arkadiusz Zbigniew Skawski: zwrócił 

uwagę, że spośród funkcjonujących komisji Rady Miasta  to Komisja Rewizyjna jest 

najbardziej obciążona praca. 

Sekretarz Miasta, Ryszard Wolwark: zobowiązał się do przedstawienia Radnym  

podczas dzisiejszej sesji RM informacji, czy możliwa jest zmiana terminu na 

wcześniejsze wejście w życie procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Obrad, Andrzej Niewiarowski – w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji zebrał jej najistotniejsze wątki, a następnie zarządził 

głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. projektu uchwały.  



 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

w sprawie  zasad przyznawania diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych radnych Miasta Grajewo- bez poprawek.  

 / głosowanie:   10 -głosów-za,  5-przeciw,  1-wstrz. się, 1 osoba nie brała 

udziału w głosowaniu/ 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

c) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia rocznego 

Programu współpracy miasta Grajewo z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 r. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 12 do prot./ 

inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski 

referują:Naczelnik WO UM, Emila Piwko 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punkt dot. zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia rocznego Programu współpracy miasta Grajewo z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy                         



 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 r. 

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie 

porządku obrad? W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził glosowanie                                

w sprawie zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

w sprawie  przyjęcia rocznego Programu współpracy miasta Grajewo                       

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 

ust. 3 ustawy  o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

2022 r. - bez poprawek. 

 / głosowanie:   17 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się/ 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 

d) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad 

wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji w spółkach prawa 

handlowego przez Burmistrza Miasta Grajewo; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 13 do prot./ 

inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski 

referują: p.o. Naczelnika WNP UM, Iwona Poniatowska 



 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punkt dot. zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 

określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji                                

w spółkach prawa handlowego przez Burmistrza Miasta Grajewo.  

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie w sprawie 

zaopiniowania ww. projektu uchwały.   

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

w sprawie   określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów                      

i akcji  w spółkach prawa handlowego przez Burmistrza Miasta Grajewo- 

bez poprawek.  

 / głosowanie:   17 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się/ 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 

e) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki 

procentowej i warunków udzielania bonifikaty od wniesienia opłaty 

jednorazowej z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego 

gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 14 do prot./ 



 

inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski 

referują: p.o. Naczelnika WNP UM, Iwona Poniatowska 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punkt dot. zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości stawki procentowej i warunków udzielania bonifikaty 

od wniesienia opłaty jednorazowej z tytułu przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe 

w prawo własności. 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie w sprawie 

zaopiniowania ww. projektu uchwały.   

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

w sprawie  ustalenia wysokości stawki procentowej i warunków 

udzielania bonifikaty od wniesienia opłaty jednorazowej z tytułu 

przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych 

na cele mieszkaniowe w prawo własności- bez poprawek. 

 / głosowanie:   17 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się/ 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 

f)  zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę                      

w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości przedsiębiorców 



 

realizujących nowe inwestycje na terenie miasta Grajewo w ramach 

pomocy de minimis;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 15 do prot./ 

inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski 

referują:Skarbnik Miasta, Grzegorz Kurzątkowski 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu dot. zaopiniowania projektu uchwały  zmieniająca 

uchwałę w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości 

przedsiębiorców realizujących nowe inwestycje na terenie miasta 

Grajewo w ramach pomocy de minimis;  

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie 

porządku obrad? Jako pierwszy do zabrania głosu zgłosił się Radny Paweł Filip 

Zalewski.  

Radny, Paweł Filip Zalewski: zapytał czy Urząd Miasta informuje przedsiębiorców                             

o możliwościach wynikających z procedowanej uchwały? 

Skarbnik Miasta, Grzegorz Kurzątkowski: odpowiedział, że uchwała podlega 

publikacji w BIP, który jest urzędowym publikatorem teleinformatycznym. Dodał, że 

przedsiębiorcy posiadają wiedzę o funkcjonowaniu uchwały w obrocie prawnym                      

i korzystają z jej zapisów.  



 

Przewodniczący Obrad, Andrzej Niewiarowski: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji zebrał jej najistotniejsze wątki, a następnie zarządził 

głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

zmieniająca uchwałę w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości 

przedsiębiorców realizujących nowe inwestycje na terenie miasta 

Grajewo w ramach pomocy de minimis- bez poprawek. 

 / głosowanie:   16 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się/ 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 

g) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 

Grajewo na 2021 r.;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 16 do prot./ 

inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski 

referują:Skarbnik Miasta, Grzegorz Kurzątkowski 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu dot. zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 

zmian  w budżecie miasta Grajewo na 2021 r. 



 

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie 

porządku obrad? Jako pierwszy do zabrania głosu zgłosił się Radny Andrzej 

Ciechanowicz.  

Radny, Andrzej Ciechanowicz: wyraził niezadowolenie w związku z zaniechaniem 

realizacji zadania dot. zakupu programu komputerowego do ewidencji dróg 

gminnych za kwotę 16 tys. zł. W swojej wypowiedzi uznał, że niektóre                                     

z proponowanych przesunięć finansowych ocenia jako przeznaczone na bieżące 

nieuzasadnione wydatki czyli na tzw. „przejedzenie”. Następnie poprosił                                 

o informację dot. realizowanych przez ZWiK robót zleconych przez Urząd Miasta.  

Skarbnik Miasta, Grzegorz Kurzątkowski: w odpowiedzi nie zgodził się z oceną 

Radnego Ciechanowicza i poinformował o rosnącym wskaźniku działań 

inwestycyjnych, czego przykładem są chociażby zadania inwestycyjne realizowane               

w 2021 roku. Jeszcze raz podkreślił, że Miasto Grajewo zachowuje wysoki wskaźnik 

środków finansowych budżetu przeznaczonych na inwestycje. Dodał, że zadania 

zlecone do realizacji ZWiK, głównie budowa sieci wod.kan. są dużo tańsze niż                     

w przypadku gdyby były wykonywane przez podmioty działające na wolnym rynku. 

Poinformował, że każda otrzymana przez ZWiK dotacja podlega rozliczeniu zgodnie z 

obowiązującymi przepisami.  

Przewodniczący Obrad, Andrzej Niewiarowski – w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji zebrał jej najistotniejsze wątki, a następnie zarządził 

głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 



 

w sprawie zmian  w budżecie miasta Grajewo na 2021 r.- bez poprawek. 

 / głosowanie:   14 -głosów-za,  0-przeciw,  2-wstrz. się/ 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 

h) zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2021-2036. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 17 do prot./ 

inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski 

referują: Skarbnik Miasta, Grzegorz Kurzątkowski 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu dot. zaopiniowania projektu uchwały                                      

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na 

lata 2021-2036.  

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie w sprawie 

zaopiniowania ww. projektu uchwały.    

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

w sprawie   zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo 

na lata 2021-2036- bez poprawek. 



 

 / głosowanie:   14 -głosów-za,  0-przeciw,  2-wstrz. się/ 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 

 Ad10. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

Procedurze przyjęcia poddał protokół z poprzedniego posiedzenia połączonych 

Komisji, który wyłożony był na sali obrad. W związku z brakiem uwag, co do treści 

dokumentu zarządził głosowanie imienne w sprawie jego przyjęcia.  

Komisje w głosowaniu imiennym przyjęły Protokół nr 33/21 z dnia                                          

26 października 2021 roku z posiedzenia połączonych komisji Rady 

Miasta - bez uwag, co do treści.  

/ głosowanie: 16 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz. się/ 

Ad11. 

Sprawy różne 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej.  

W ramach wolnych wniosków i informacji  poruszono następujące tematy. 

Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski: poinformował Radnych o ofercie promocyjnej 

złożonej m. Grajewo na jego promocję przy użyciu balonu. Poprosił Radnych                      



 

o opinię dot. zasadności tej formy promocji miasta. 

Ad12. 

Zamknięcie posiedzenia. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

W związku z wyczerpaniem wszystkich tematów objętych porządkiem obrad                           

o godz.11.55 zamknął posiedzenie, pożegnał zgromadzonych, dziękując wszystkim 

za udział.  

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

Protokołowała: Barbara Poniatowska 

 

                                         Przewodniczący Obrad 

                                                        /Przewodniczący Komisji Budżetu RM/ 

 

                                                                 Andrzej Niewiarowski 
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